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Abstract (en)
This device has the following three arrangements: - a main piston (11) provides for auxiliary pumping, - a pilot controlled check valve (27) inserted
between a return piston (17) and a return accumulator (18) is normally opened by the return pressure which it transmits whilst the generator is
running, - two controlled slide valves (30) and (31) carry the main cylinder (24) and auxiliary cylinder (10) at the end of expansion, at low pressure.
Application: in particular to thermo-hydraulic generators. <IMAGE>

Abstract (fr)
Ce dispositif présente les trois dispositions suivantes : - un piston principal (11) assure un pompage auxiliaire, - un clapet piloté (27) inséré entre
un piston de retour (17) et un accu de retour (18) est normalement ouvert par la pression de retour qu'il transmet pendant la marche du générateur,
- deux vannes commandées (30) et (31) portent en fin de détente, à pression basse, les cylindres principal (24) et auxiliaire (10). Application :
notamment aux générateurs thermohydrauliques.
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